

## 神僕當頌主

敬拜讚美

## Ye Servants of God

願感恩歸與坐在寶座上我們的神，也歸與羔羊。 啟7:10

蔣近輝等修頌主聖詩73, 1964  
Charles Wesley, 1707-1788

LYONS 10.10.11.11.  
Adapt. from Johann M. Haydn, 1737-1806

5 | 1 | 1 | 2 | 3 - 1 | 4 | 4 | 3 | 2 - 5 | 1 | 1 | 2 |

1. 屬主衆僕人，主恩當述說，處處要宣  
2. 神高天的統，治，大能施拯救，又常在人在揚  
3. 救贖的當宏敬，恩，歸主與配至受高尊，神，讓  
4. 我們的當宏敬，恩，歸主與配至受高尊，神，讓

1. Ye serv - ants of God, your Mas - ter pro - claim, And pub - lish a -  
2. God rul - eth on high, al - might - y to save; And still He is  
3 "Sal - va - tion to God, who sits on the throne," Let all cry a -  
4. Then let us a - dore, and give Him His right, All glo - ry and

3 - 4 | 5 . 4 | 3 | 2 | 1 - 5 | 5 | 5 | 6 | 7 | 7 | 1 | 2 | 2 | 3 |

揚救主奇 妙 名； 救主國 度 榮 耀， 神 統 治 萬  
間， 活 在 信 徒 中； 會 衆 同 聲 歡 唱， 慶 賀 主 得 不  
聲， 榮 耀 歸 聖 子 名； 讚 美 衆 救 主 耶 蘇 天 使 的 大 權  
柄， 皆 歸 主 聖 名； 與 讚 美 衆 天 使 耶 蘇 美 主 的 大 權  
broad His won - der - ful Name; The Name all vic - to - rious of Je - sus ex -  
nigh - His pres - ence we have; The great con - gre - ga - tion His tri - umph shall  
loud and hon - our the Son; The prais - es of Je - sus the an - gels pro -  
power, all wis - dom and might; All hon - our and bless - ing, with an - gels a -

4 - 5 | 1 | 1 | 2 | 3 | 3 | 4 | 5 . 4 | 3 | 2 | 1 - ||

民， 耶 蘇 得 勝 聖 名， 配 受 人 頌 稱。  
勝， 稱 頌 君 王 耶 蘇， 救 贖 大 至 功 成。  
停， 羔 羊 面 前 俯 伏， 叩 拜 聲 永 不 停。  
能， 感 謝 無 窮 大 愛， 歌 聲 永 不 停。  
tol; His King - dom is glo - rious, He rules o - ver all.  
sing, As - crib - ing sal - va - tion to Je - sus our King.  
claim, Fall down on their fac - es, and wor - ship the Lamb.  
bove, And thanks nev - er ceas - ing, and in - fi - nite love.

Salvation belongs to our God, who sits on the throne, and to the Lamb. Rev.7:10,

ADORATION AND PRAISE